
Financiranje KS mora biti
sistemsko urejeno

Koseze ležijo v zapadnem predelu
Šiške, ki so danes znane še bolj po
izjemni arhitekturi naselja, takoime-
novanih terasastih blokih. Krajevna
skupnost šteje blizu 7.000 prebival-
cev, od katerih živi večina prav v tem
naselju, ki velja za eno najkvalitet-
nejših in celovitejših v Ljubljani, če
odmislimo nekvalitetno izvedbo rav-
nih streh in nestrokovno izbiro ogre-
valnega sistema. Prav zaradi svoje
kompletnosti naselja, se prebivald
ob zadnji razdelitvi krajevnih skup-
nosti v občini, niso odločili za razde-
litev na dve skupnosti, zaradi česar je
sedaj ena največjih v Ljubljani, če ne
celo v Sloveniji. Naš obisk pri njih
sovpada z bližajočim se krajevnim
praznikom. Čeprav ga ne slavijo
s kakšno delovno zmago, se vendarle
lahko pohvalijo s kontinuiteto uspeš-
nega delovanja svoje krajevne samo-
uprave in družbenopolitično aktiv-
nostjo svojih krajanov.

Reorganizirani bodo
uspešnejši

Pri njih svoje probleme rešujejo
najraje dogovorno brez določitve no-
silcev nalog. Letos so se močno an-
gažirali okrog razprav in pripomb na
ustavne spremembe. V tem sklopu
so posvetili največ pozornosti ustav-
nem položaju krajevne skupnosti
v družbenem sistemu.

Razpravo so izrabili tudi za pre-
verjanje frontne organiziranosti.
Koncem lanskega leta so se na kon-
ferenci SZDL reorganizirali tako, da
so oblikovali hišne in obmčne odbo-
re, prek katerih bi bili stiki s krajani
dosti bolj učinkoviti in ob vpetosti
v hiSno samoupravo bolj odzivni za
reševanje problemov. Čeprav zaen-
krat reorganizacija še ni docela izve-
dena, se že kažejo prvi rezultati, je
razlagal predsednik KK SZDL ing.
Božo Kovačič. Kot je dejal, se letos
še vedno ukvarjajo s prostorsko pro-
blematiko, saj se obrobju krajevne
skupnosti pnbližuje avtocesta in nov
daljnovod. na drugi slrani terasastih
blokov pa so izražene pobude za širi-
tev športnih igrišč pri ŠD »Ilirija«.

Posebno pozornost so v razpravah
posvetili problemu financiranja KS,
ker z nezadovoljstvom ugotavljajo,
da še vedno ni oblikovan družbeni
dogovor v okviru mesta o načinu fi-
nanciranja KS, saj je tudi materialna
podlaga eden od razlogov za slabšo
ali boljšo obveščenost. Prav zaradi
tega si ne morejo privoščiti niti naj-
manjše publikacije in se zato izogiba-
jo celo pošiljanja vabil po pošti.

Pesti jih tudi prostorska stiska zato
si prizadevajo da bi z lastnimi sred-
stvi in sredstvi krajanov razrešili pro-
storsko vpraianje.

Krajani so za soudeležbo
O istih problemih sta spregovorila

tudi predsednik sveta KS ing. Srečko
KRESE in tajnik KS Janez VOVKO
ter dodala še druge. Pri sistemskem
urejanju financiranja KS sta mnenja.

da bi morali upoštevati tudi število
prebivalcev. Poudarila sta, da dose-
danji način ne omogoča samostojne-
ga delovanja krajevne samouprave,
pa tudi krajanov ne moremo priteg-
niti za soudeležbo pri izvedbi progra-
mov, zlasti pri gradnji Doma KS in
družbenih organizacij in dveh spo-
minskih parkov, ki so predvideni
s srednjeročnim programom in zazi-
dalnim načrtom. Marsikaj bi lahko
naredili tudi iz sredstev prispevka za
uporabo mestnega zemljišča, saj je
bil prav gotovo del tega vključen že
v projekt izgradnje naselja.

Odločajo se tudi o uvedbi kabel-
ske oziroma satelitske televizije, za
katero se krajani zelo zanimajo, ven-
dar se ne morejo odločiti med enot-
nim omrežjem in individualnimi na-
pravami...

V neposredni bližini terasastih
blokov ob Vodnikovi cesti je že dol-
go rezerviran prostor za osrednjo ši-
šensko tržnico, ki nikakor ne more
dočakati in privabiti investitorja.
Možje krajevne samouprave modru-
jejo, naj bi občina na njem za začetek
dala zgraditi vsaj nekaj objektov ki bi
služili temu namenu, potem bi se že
našel tudi investitoi. Med Ledarsko
ulico in Podutiško cesto na križišču
predvidevajo ureditev manjše proda-
jalne za osnovne dnevne potrebnšči-
ne, kajti v Emona centru, sicer do-
bro založenem, je le nemogoče samo
zaradi kruha ali druge malenkosti pri
blagajni čakati na vrsto neskončno
dolgo.

Predmet našega razgovora je bilo
tudi Koseško jezero, ki mu radi reče-
mo bajer. Lepo se vrača v naravni
rekreacijski kompleks Mosteca in
Rožnika, a žal je dokaj zanemarjen
in bode v oči. V KS zanj načrtov
nimajo, saj menijo, da je širšega po-
mena, tako kot sta Mostec in Rožnik
in ne toliko krajevnega. Za vzdrže-
vanje naj poskrbi Komunalna skup-
nost, za kaj več pa bi bila poklicana
Lj. turistična zveza.
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